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CONFERENCIA SOBRE EDIFICIS
INTEL·LIGENTS

Davant la importància que va adquirint
la interpretació sistemàtica de noves ten¬
dències en la construcció d'edificis in¬
tel·ligents, es va celebrar el dia 22 de
febrer a la nostra seu una interessant
xerrada sobre la intel·ligència en la
construcció, o càrrec del nostre company

Joaquim Torras i Ventura, que ha realit¬
zat quatre detallats estudis sobre el temo
i que treballo actualment amb l'arquitec¬
te japonès Takeshi Inoue.
Atesa la complexitat i l'extensió del
tema, tan sols es va fer una exposició
dels conceptes generals i de les possibi¬
litats que tenim de gaudir-ne d'ara en¬
davant.

CURSET D'INICIACIÓ AL TAST DE VINS

Els dies 5, 6 i 7 de març passat, coinci¬
dint amb l'exposició d'etiquetes de vins
a lo nostra sala de "La Punxa", es va fer
a la nostra seu amb gran èxit el curset
d'iniciació al tast de vins, el qual va estar
assessorat per professionals de l'Institut
Català de la Vinya i el Vi -INCAVI- de
la Generalitat de Catalunya, amb la
col·laboració d'Agustí Ensesa i Bonet.
Bàsicament aquest curset d'iniciació
tractava d'una part teòrica en què s'ex¬
plicava des de l'inici de l'elaboració dels
vins a la interpretació dels seus diferents
gustos elementals, com també les regles
establertes per a la seva degustació, de¬
finida com l'art de delectar-se amb els
vins.
A més, en aquests tres dies també hi ha¬
via un part pràctica de degustació dels
diferents tipus de vins, de les varietats
dels productes de les diferents zones vi¬
nícoles de l'Estat i dels països veïns.
Per cloure aquestes jornades, el presi¬
dent d'INCAVI, Eduard Vayreda, va lliu¬
rar un certificat d'assistència a tots els
cursetistes.

El curset de tast de vins fou un èxit de participació, i ja s'han rebut sol·licituds per a
repetir-lo novament.

ASSEMBLEA GENERAL

El dia 31 de març es va celebrar a la
nostra seu l'Assemblea General de col-
legiats, amb el següent ordre del dia;
1. Aprovació de l'acta de la junta ante¬

rior, celebrada el 16 de desembre de
1989.

2. Informes de presidència i memòria
d'activitats de l'any 1989.

3. Informe de lo comissió econòmica, en
la qual l'assessoria Ribas Alvarez va
comentar l'auditoria realitzada.

4. Presentació i aprovació de la liquida¬
ció i balanç de l'exercici 1989. Pro¬
posta d'aplicació.

5. Torn de paraules dels col·legiats. S'hi
van exposar les principals qüestions
d'alguns col·legiats.


